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روی این استقلال نمی شود حساب کرد
یکی از پیشکسوتان فوتبال معتقد است: استقلال ستاره ندارد که روی آن حساب کند و بچهها خیلی دونده هستند.

به گزارش سایت خبری پرسون، در یکی از مهمترین بازیهای این فصل لیگ برتر دو تیم استقلال و تراکتور به مصاف یکدیگر میروند. تراکتور با مربی
جدید به فکر روزهای خوب در آینده است و استقلال با مالکان جدید میخواهد صدرنشینی را حفظ کند. نکو و شاگردانش با از پیش رو برداشتن تیم
قرمزپوش تبریزی میتوانند گام بلندی به سوی قهرمانی بردارند. به بهانه واگذاری استقلال به پتروشیمی و این بازی حساس با حسن روشن یکی از

پیشکسوتان پرافتخار استقلال تماس گرفتیم که صحبتهایمان به دیگر مسائل پیرامون این باشگاه و حواشی چند وقت گذشته کشیده شد.

می شود گفت استقلال در صورت پیروزی برابر تراکتور قهرمان لیگ میشود؟

نه! در اینکه یکی از دو تا تیم پرسپولیس و استقلال قهرمان میشوند که بحثی نیست. اما الان تراکتور تیم خیلی خطرناکی برای استقلال است. خدا
رحمت کند. فوت همسر آقای زنوزی و رایگان کردن تماشای بازی هم میتواند برای تراکتور باعث ایجاد انگیزه مضاعف شود. اینها همه کار میکنند تا
بگویند ما برای تیم همه کار کردیم حالا اگر نتیجه نگیرند، مقصر نیستند. این بازی برای استقلال خیلی خطرناک است حالا چه تدبیری برای بازی دارند به
خودشان مربوط است، اما اگر بازی را ببرند شانسشان برای قهرمانی بیشتر میشود و اگر نبرند از کورس قهرمانی عقب خواهند بود. تراکتوریها انگیزه

خیلی بالایی دارند.

استقلال مقابل شمس آذر از همان ابتدا هجومی بازی کرد. فکر میکنید مقابل تراکتور هم باید هجومی بازی کند؟

با اینکه دارد لیگ تمام میشود، اما استقلال هنوز ثبات ندارد. یک بازی دفاعی کار میکند و یک بازی هجومی و یک بازی معمولی. واقعا نمیشود روی
این تیم حساب کرد. خوشبختانه ستاره ندارند که روی آن حساب کنند و بچهها خیلی دونده هستند. من دلواپس این قضیه هستم که چند تا بازیکن
پای خودشان را میگیرند و به نظر میرسد به لحاظ بدنی هم نیاز به کار اضافه دارند تا پایشان نگیرد. اواخر لیگ شده و به نظر میرسد به لحاظ بدنی

مشکل دارند.

غیبت حسینی میتواند به ضرر استقلال تمام شود؟

به هرحال دروازهبان ذخیره باید یک جاهایی مثل این مواقع به درد بخورد.حالا این بازی اجبار است. من دروازهبان دوم تیم را نمیشناسم، اما باید او را
از نظر روحی بسازند. یعنی نباید فقط تمرین فیزیکی داشته باشد. غلامپور کارش سخت است، چون هم باید او را تمرین بدهد و هم روحیهاش را بالا
ببرد بقیه و جواد نکونام هم باید روی مسائل روحی این دروازهبان کار کنند. انگلیسیها یک مثالی دارند که به بازیکن میگویند خودت باش و سعی نکن
بخواهی خودت را بهتر نشان بدهی. همان که به عنوان رزرو استقلال از این دروازهبان انتظار داشتند و او را جذب کردند، باشد. یکی که میخواهد تست

بدهد یک کار فراتر از خودش انجام میدهد تا به چشم بیاید، اما این بازیکنان مورد توجه بودند که قرارداد امضا کردند.

درباره واگذاری باشگاه استقلال چه صحبتی دارید؟

فکر میکنم پرسپولیس را بانک شهر خریداری کرده اما استقلال را نمیدانم! ولی اگر مدیریتش به مسائل آگاه باشد که به نفع استقلال است. منظور من
این است اینها باید یک هیات مدیره برای خودشان انتخاب کنند و روی عملکرد مدیر و هیات مدیره و حتی مربی نظارت داشته باشند یا در اعضای
هیات مدیره نقش داشته باشند تا بعدها که تیم نتیجه نگرفت، نگویند اینها را ما انتخاب نکردیم! یک هیات مدیره و مدیر درست و حسابی بگذارند و

جز اینها یک کمیته فنی قوی انتخاب کنند و قرارداد ببندند تا تیم را جمع و جور کنند.

سهم پیشکسوتان هم ۵ درصد است؛ به شما ابلاغ شده؟

خیر، هنوز به ما که چیزی ابلاغ نکردهاند.

با این تغییر و تحولات و حضور افراد سیاسی فکر میکنید پیشکسوتان از باشگاه مورد علاقه خود دور خواهند شد؟

دور که هستند، اما اگر آدم باشند باید دو تا تفکر داشته باشند، چون تمام باشگاهها روی این دو محور میچرخد: یکی احترام و رسیدگی به پیشکسوت و
دیگر توجه به آکادمی. یعنی بچههای مردم که الان پول ندارند، بیایند در این تیمها. باید سرمایهگذاری کنند؛ تبلیغات هم برایشان میشود و رضایت

مردم هم هست. اگر به این دو مساله اهمیت بدهند یعنی انتخاب خوبی است.


